
PROTOKÓŁ NR XIV/11 
z przebiegu XIV sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 29 grudnia 2011 r. 
 
XIV sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Sulechowie. 
W obradach sesji uczestniczyło 20 radnych (nieobecna Alicja Zbaraszczuk). 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu nr XIV/11 . 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Zarząd Powiatu 

Zielonogórskiego ze Starostą Zielonogórskim, Ireneuszem Plechanem na czele, a 
także kierownicy i komendanci podległych jednostek i naczelnicy wydziałów 
Starostwa Powiatowego, przedstawiciele samorządu gminnego powiatu.  

Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego o godz. 
1105 otworzył XIV sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając wszystkich 
zgromadzonych. Zgodnie z listą obecności stwierdził obecność 20 radnych, co 
stanowi kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 
Ad 2.  

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad oraz 
niezbędne materiały i projekty uchwał. Zaktualizowany porządek oraz dodatkowe 
projekty. Przewodniczący przypomniał również, iż projekt wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2012-2020 oraz projekt budżetu powiatu na 2012 rok został 
złożony w ustawowym terminie tj. 15 listopada. Radni otrzymane materiały 
szczegółowo przeanalizowali na posiedzeniach poszczególnych Komisji i je 
pozytywnie zaopiniowali.  

Porządek obrad w poniższym brzmieniu Rada przyjęła jednogłośnie, 20 
głosami „ZA”. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie XIV Sesji Rady Powiatu. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie Protokołu nr XIII/11. 
4. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie międzysesyjnym. 
6. Wnioski i zapytania Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Miast i 

Gmin. 
7. Wnioski i interpelacje radnych. 
8. Informacja o z realizacji wydatków majątkowych i bieżących z wykorzystaniem 

środków unijnych w 2011r. 

 



9. Podjecie Uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
powiatu na lata 2012 -2020,  

a odczytanie projektu uchwały wieloletniej prognozy finansowej powiatu  
na lata 2012 -2020,  

b odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o 
projekcie uchwały wieloletniej prognozy finansowej powiatu na lata 2012 -
2020,  

c przedstawienie autopoprawek Zarządu Powiatu do projektu wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2012-2020, 

d dyskusja, 
e głosowanie wniesionych autopoprawek, 
f głosowanie nad projektem uchwały wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

na lata 2012 -2020,. 
10. Podjęcie Uchwały budżetowej powiatu zielonogórskiego na 2012 rok 

a odczytanie projektu uchwały budżetowej,  
b odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

projekcie uchwały budżetowej,  
c odczytanie opinii komisji stałych, 
d przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu Zielonogórskiego do opinii 

komisji, 
e przedstawienie autopoprawek Zarządu Powiatu do projektu uchwały 

budżetowej, 
f dyskusja, 
g głosowanie wniesionych autopoprawek, 
h głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej powiatu, (druk 116); 
2) zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok (druk 115); 
3) zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego  

na lata 2008-2015”; (druk 113); 
4) ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2011 

(druk 117), 
5) rozpatrzenia skargi, (druk 111); 
6) uchwalenia statutu Powiatu Zielonogórskiego, (druk 112) 
7) zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Sulechowie (druk 114). 
12. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
13. Wolne wnioski i zapytania. 
14. Zamknięcie XIV Sesji Rady Powiatu. 

 
 
 
 

 



Ad 3. 
Przewodniczący przypomniał, iż Protokoły są dostępne na stronie internetowej 

BIP powiatu zielonogórskiego w zakładce Rada Powiatu, a w papierowej wersji 
wyłożony przed sesją. Radni jednogłośnie, bez uwag przyjęli Protokół XIV/11. 
 
Ad 4. 

Starosta Zielonogórski informację o działaniach Zarządu w okresie 
międzysesyjnym, tj. od 8 grudnia do 19 grudnia przesłał radnym wraz materiałami na 
XIV sesję (załącznik nr 3), przedstawił uzupełniającą: Zarząd odbył 2 posiedzenia i 
podjął 5 uchwał i przygotował na dzisiejsze posiedzenie Rady Powiatu 
Zielonogórskiego 9 projektów uchwał.  
Podjęte uchwały Zarządu Powiatu  dotyczyły: 

1. 2x uchwały w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2011 r. 
2. Wyrażenia opinii dla „Programu   prognozy usuwania azbestu  i wyrobów 
zawierających azbest na terenie gminy Czerwieńsk na lata 2011-2032”. 
3. Nieodpłatnego przekazania środków trwałych na rzecz Szpitala 
Rehabilitacyjno-Leczniczego dla Dzieci SP ZOZ w Wojnowie. 
4. Zmiany w uchwale Zarządu z dnia 9 marca 2011r. w sprawie określenia 
wysokości dotacji na jednego ucznia w szkole niepublicznej na 2011 rok. 

 
W okresie międzysesyjnym Starosta wraz z  Członkami Zarządu uczestniczyli 

spotkaniu opłatkowym w Domu Pomocy Społecznej w Trzebiechowie, w Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych w Sulechowie, 11 Dywizji Kawalerii Pancernej w 
Żaganiu. 

Informację o przeprowadzonych przetargach w Starostwie Powiatowym stanowi 
załącznik nr 4.  

Ad 5. 
Przewodniczący Rady przedstawił swoje działania w okresie międzysesyjnym.  

W okresie od 8 grudnia do 29 grudnia pełnił cotygodniowe dyżury w biurze rady 
powiatu, uczestniczył w posiedzeniu Komisji Budżetowej obradującej wraz z 
Komisją Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Turystyki. 
Poinformował o posiedzeniach, które odbyły również pozostałe: Komisje Oświaty, 
Zdrowia oraz Bezpieczeństwa. Spotykał się z Burmistrzami i Wójtami.  
Wziąłem również udział w spotkaniach opłatkowych w Domu Pomocy Społecznej 
w Trzebiechowie oraz w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Sulechowie 
 
Ad 6. 

Roman Rakowski Burmistrz Miasta i Gminy Sulechów podziękował wszystkim 
służbom za prace na rzecz mieszkańców Miasta i Gminy Sulechów. Składając 
wszystkim życzenia noworoczne zaznaczył aby w roku 2012 było więcej środków 
przeznaczanych na realizacje zadań na jego terenie. Życzył owocnej i 

 



bezproblemowej pracy na rzecz rozwoju całego powiatu zielonogórskiego. Przekazał 
również moc życzeń od swoich mieszkańców. 
 
Ad 7. 

Lech Kurowski zapytał o Konwent Starostów, który odbył się na początku 
grudnia. Czy na Konwencie były poruszane karty pojazdów oraz sytuacja finansowa 
powiatów. Czy wiadome jest jak Powiat Zielonogórski pod względem finansowym 
wygląda na tle innych powiatów. 

Krzysztof Romankiewicz po raz kolejny zapytał o zwolnienia w Starostwie 
Powiatowym czy były wynikiem jakiegoś większego planu restrukturyzacyjnego,  czy 
będą kolejne. 

Henryk Jagoda nawiązał do pytań Leszka Kurowskiego, przypomniał o 
Konwencie Starostów z kwietnia z udziałem Prezydenta RP Bronisława 
Komorowskiego. Na spotkaniu poruszany był temat zasadności istnienia jednostek 
budżetowych jakim jest Powiat. Zapytał czy policja, straż pożarna, sanepid nie mogły 
by wrócić jako jednostki zespolone powiatu. 

Ewa Łysień poinformowała, że otrzymała skargę mieszkańców wsi 
Górzykowo. Droga przebiegająca przez wieś jest ale tak jakby jej nie było. Jest 
rozjeżdżona i dziurawa. Chciała się dowiedzieć jaka firma ostatnio próbowała ją 
wyrównać po przez zebranie nawierzchni co pogorszyło jeszcze stan tej drogi. 
Zapytała czy jest w najbliższym czasie przewidziany remont tej drogi. 

Jarosław Sanecki zauważył, że w przyszłorocznym budżecie nie było wzrostu 
środków o 2% wzrostu składki rentowej, którą rząd planuje podnieść. Dopytywał z 
czego Powiat pokryje ten wzrost składki oraz z jakich środków wypłacono nagrody 
pracownikom przed świętami przy tak kiepskiej kondycji finansowej powiatu. 

Ireneusz Misiura zapytał o plany powiatu wobec ośrodka w Górzykowie. 
 
Ad 8. 

Bez uwag i jednogłośnie rada przyjęła „Informację o z realizacji wydatków 
majątkowych i bieżących z wykorzystaniem środków unijnych w 2011r.” Informacja 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
Ad 9. 

a) Edyta Dwojak - Skarbnik odczytała treść projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej powiatu na lata 2012-2020. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu odczytanej uchwały; (załącznik nr 6) 

b) Skarbnik odczytała Uchwałę Nr 610/2011 z dnia 2 grudnia 2011 r.  Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w 
sprawie wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia 
wieloletniej prognozy finansowej; 

c) W imieniu Zarządu Edyta Dwojak przedstawiła autopoprawki do projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej powiatu; 
(załącznik nr 7) 

 



d) Hanna Wysocka upewniając się dopytała, czy naniesione autopoprawki 
wprowadzają zmianę kolejności §. Skarbnik zakomunikowała, że tak. 
Autopoprawki zawsze są nanoszone na projekt uchwały.  
Krzysztof Romankiewicz przypomniał, że uchwała w sprawie uchwalenia 
budżetu na rok 2012 jak i wieloletnia prognoza finansowa na lata 2012-
2020 są najważniejszymi uchwałami Rady Powiatu. Zauważył, że 
podejmując te uchwały rada musi mieć obraz powiatu na następne lata, 
każdy powinien mieć wizję naszego powiatu. Ustawodawca uchwalając 
prawo finansowe dla powiatu już na starcie nas dyskwalifikuje jako 
samorząd. Regionalne Izby Obrachunkowe bardzo krytycznie podchodzą 
do powiatów jako jednostek budżetowych. Zaostrzone przepisy wobec 
powiatów, jak w odczytanej Uchwale Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
my jak i większość powiatów, nie spełniamy wymogów nowej ustawy o 
finansach publicznych. Zaproponował aby na każdym posiedzeniu komisji 
przez cały rok szczegółowo dyskutować na temat budżetu powiatu, na 
temat proponowanych w nim zmian. Dyskusje mają przygotować do 
podejmowania trudniejszych decyzji w sprawie wydatków i malejących 
dochodów powiatu. Na koniec życzył wytrwałości w nadchodzącym 
trudnym dla naszego powiatu roku 2012 oraz wytrwałości i determinacji w 
podejmowaniu tych najtrudniejszych decyzji. 

e) Rada jednogłośnie 20 głosami „ZA” przyjęła autopoprawki do projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej powiatu 
na lata 2012-2020 

f) Rada jednogłośnie 20 głosami „ZA” przyjęła Uchwałę Nr XIV/114/2011 
Rady Powiatu Zielonogórskiego w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2012-2020 (załącznik nr 8). 

Ad 10. 
a) Edyta Dwojak - Skarbnik odczytała treść projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu na 2012, (załącznik nr 9); 
Radni nie wnieśli uwag do projektu odczytanej uchwały; 
Przewodniczący Rady Edwin Łazicki poprosił Zarząd o przedstawienie 
autopoprawki oraz odczytanie opinii Składu Orzekającego RIO w Zielonej 
Górze. 

b) Ireneusz Plechan Starosta Zielonogórski odczytała Uchwałę Nr 609/2011 z 
dnia 2 grudnia 2011 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym projekcie uchwały budżetowej na 2012 rok oraz o 
możliwości sfinansowania deficytu budżetu w roku 2012; 

c) Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt i autopoprawki zostały 
szczegółowo omówione na każdym posiedzeniu Komisji.  
Przewodniczący Komisji stałych odczytali opinie (załącznik nr 10-14). 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt budżetu powiatu 

 



zielonogórskiego na 2012 rok oraz projekt wieloletniej prognozy 
finansowej powiatu na lata 2012-2020. 

d) Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do odczytanych opinii Komisji stałych 
Rady Powiatu Zielonogórskiego; 

e) W imieniu Zarządu Edyta Dwojak przedstawiła autopoprawki do projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2012 rok, (załącznik 
nr 15) 

f) Hanna Wysocka zapytała czy po naniesieniu autopoprawek ulegają 
zmianie sumy końcowe dochodów i wydatków.  
Skarbnik poinformowała, że tak oraz odczytała je ponownie. 
Przewodniczący Rady zapytał o 100.000,00 zmniejszane w Powiatowym 
Zielonogórskim Zarządzie Dróg. 
Skarbnik poinformowała, że kwota ta to zmniejszenie dotacji dla gmin za 
zimowe utrzymanie dróg powiatowych.  
Starosta podkreślił, że aura nam na razie sprzyja i takiego zmniejszenie 
można było dokonać. 
Krzysztof Sroczyński wyraził swoje niezadowolenie z braku w projekcie 
budżetu powiatu na rok 2012 zaplanowanych środków na dotacje dla 
stowarzyszeń działających na rzecz powiatu. 
Lech Kurowski zaproponował aby na przyszłość przedstawiać tekst 
jednolity uchwał, już z naniesionymi autopoprawkami. 
Przewodniczący wyjaśnił, ze może to być trudnie bo rada może niektórych 
proponowanych autopoprawek nie przyjąć.  

g) Rada jednogłośnie 20 głosami „ZA” przyjęła autopoprawki do projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2012 rok. 

h) Rada przy jednym głosie „WSTRZYMUJĄCYM SIĘ”, 19 głosami „ZA” 
przyjęła Uchwałę Nr XIV/115/2011 Rady Powiatu Zielonogórskiego w 
sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2012 rok (załącznik nr 16). 

 
Ad 11. 
 1) Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. Rada 19 „ZA” przyjęła 
Uchwałę XIV/116/2011 w sprawie zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej 
powiatu (załącznik nr 17); 

2) Radni jednogłośnie, 19 „ZA” przyjęli przedstawioną przez Skarbnik 
autopoprawkę. Rada jednogłośnie, 19 „ZA” przyjęła Uchwałę XIV/117/2011 w 
sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok (załącznik nr 18); 

3) Uchwałę Nr XIV/118/2011 w sprawie zmiany w „Planie Rozwoju 
Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 2008-2015”, Rada przyjęła 19 głosami 
„ZA” (załącznik nr 19); 

4) Skarbnik przedstawił autopoprawki, które rada przyjęła jednogłośnie. 
Uchwałę XIV/119/2011 w sprawie  ustalenia wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2011 przyjęto jednogłośnie 19 głosami „ZA”  
(załącznik nr 20); 

 



5) Uchwałę XIV/120/2011 w sprawie rozpatrzenia skargi przyjęto jednogłośnie 
19 głosami „ZA” (załącznik nr 21); 

6) Uchwałę XIV/121/2011 w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 
Zielonogórskiego, Rada przyjęła 19 głosami „ZA” (załącznik nr 22); 

7) Uchwałę Nr XIV/122/2011 w sprawie zmian w statucie Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sulechowie, Rada przyjęła jednogłośnie, 
19 głosami „ZA” (załącznik nr 23); 
 
Ad 12. 
 Ireneusz Plechan zakomunikował, że na Konwencie Starostów w Żarach w 
jeden dzień było spotkanie Skarbników i dyskusja w sprawie budżetu powiatu oraz 
spełnieniu relacji jaką narzuca ustawa o finansach publicznych. Spotkanie prowadził 
Ryszard Zajączkowski Prezes Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze. 
Prezes Zajączkowski przedstawił dane statystyczne sytuacji finansowej powiatów w 
województwie lubuskim oraz podał, które trzy powiaty spełniają relacje, o której 
mowa w art. 243 ustawy o finansach publicznych.  
W drugim dniu spotkania tematem była piecza zastępcza i zadania powiatu w związku 
z realizacją tego zadania. Wszystkie powiaty będą realizował zadania pieczy 
zastępczej po minimalnych kosztach. Wymogi jakie nakłada ustawa są bardzo 
rygorystyczne i niosą za sobą duże nakłady finansowe chociażby zatrudnienie 
koordynatorów dla rodzin zastępczych. 
 Starosta podkreślił, że przygotowanie projektu budżetu na 2012 rok było 
bardzo trudne. Z wielu zadań inwestycji i zakupów trzeba było zrezygnować. 
Następne planowanie budżetów na kolejne lata będzie jeszcze trudniejsze bo dochody 
maleją a wydatki rosną. Nałożony przez ustawodawcę na powiaty wymóg spełniania 
relacji w najbliższych latach sprawia, że jest jeszcze trudniej podjąć decyzję z czego 
zrezygnować. Poinformował, ze każde zadanie drogowe ciągnie za sobą duże nakłady 
finansowe. Wszelkiego rodzaju remonty dróg i chodników będą wykonywane pod 
warunkiem uzyskania 50% dofinansowania od Gminy, na których terenie będzie 
wykonywane zadanie. 
 W sprawie zwolnień jakie miały miejsce w Starostwie Powiatowym, Starosta 
poinformował, że osoby zwolnione to w większości osoby posiadające uprawnienia 
emerytalne. Jednej osobie zostało cofnięte wypowiedzenie i zostanie na swoim 
stanowisku pracy ze zmianą warunków finansowych, a druga przejdzie do 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie gdzie potrzebni są pracownicy.  
 Zakomunikował, że Policja, Straż Pożarna oraz Sanepid są powiatową 
administracją zespoloną. Starosta zgodnie z ustawą (art. 35 ust. 2 i 3 ustawy o 
samorządzie powiatowym) jest organem wyposażonym w instrumenty oddziaływania 
na zespolone powiatowe inspekcje, służby i straże. Gdyby administracja zespolona 
podlegała bezpośrednio pod Powiat, z wyjątkiem Powiatowego Urzędu Pracy, 
wszystkie koszty związane z utrzymaniem, remontem ich siedziby, ponosił by Powiat. 
  W prawie drogi w Górzykowie głos zabrała Agnieszka Stelmasik Dyrektor 
Powiatowego Zielonogórskiego Zarządu Dróg. Wyjaśnił, że wyrównania dokonywała 

 



jej jednostka. Potwierdziła, że droga jest bardzo zniszczona. W najbliższym czasie nie 
jest przewidziany jej remont, dziury zostaną zasypane i utwardzone tłuczniem. 
 Ireneusz Plechan wyjaśnił, że projekt budżetu był tworzony wcześniej niż 
ogłoszone zamiary Rządu w sprawie podwyższenia składki rentowej. Sytuacja jest na 
bieżąco monitorowana i w momencie gdy będzie zatwierdzona i wejdzie w życie 
będziemy szukać środków. Nagrody dla pracowników Starostwa wypłacone były z 
oszczędności na płacach w 2011 roku. 
 Starosta wyjaśnił, że roszczenia z tytułu zwrotu za karty pojazdów to są na 
razie pojedyncze sprawy.  
 Mecenas Bożena Długosz wyjaśniła, że sprawy z powództwa cywilnego 
wnoszone przez jednostki są rozstrzygane na niekorzyść powiatów, ale Sądy 
Administracyjne oddalają powództwa. Poinformowała o jednym przypadku gdzie 
zwracana jest duża kwota. 
 Starosta przedstawił plany dotyczące ośrodka w Górzykowie, o jego 
przenosinach do Sulechowa a w miejscu jego rozważane jest utworzenie domów 
rodzinkowych. 
 
Ad 13. 

Janina Kałuża wnioskuje aby Sesje Rady Powiatu odbywały się jak kiedyś 
planowano w naszych jednostkach aby w ten sposób można je było odwiedzić i 
poznać. 

Przewodniczący Rady Edwin Łazicki zakomunikował, że można się nad tym 
jeszcze raz zastanowić, rozważyć ale problem jest z nagłośnieniem oraz nagraniem 
przebiegu Sesji. 

Krzysztof Romankiewicz obserwując portal aukcyjny allegro zauważył, że jest 
wystawiony na sprzedaż Pałacyk myśliwski Radziwiłłów, w którym mieścił się 
Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Klenicy podlegający pod Starostwo. 
Przypomniał, że w Uchwale Rady Powiatu w sprawie przekazania Samorządowi 
Województwa Lubuskiego jako zadanie własne ich prowadzenia, Powiat z tego tytułu 
miał zapewnione dochody. Zauważył, że nie są one wykazane w budżecie. Nadmienił 
również, że realizacja zadania za 100.000,00 przy dofinansowaniu od gminy 5.000,00 
to jest trochę za mało. 

Edwin Łazicki poinformował, że poprzedni zarząd sprawdził Uchwałę oraz 
porozumienie, przypomniał także treść następnej uchwały w tej sprawie w której 
Rada Powiatu odstępuje od odwołania darowizny. W tej sytuacji Powiat nie miał 
żadnych dochodów ze zbycia nieruchomości przez Zarząd Województwa Lubuskiego. 

Lech Kurowski zapytał o port lotniczy w Babimoście. Zakomunikował, że do 
Babimostu maja być sprowadzone nowe samoloty, co ma wpłynąć na rozwój lotniska 
oraz na rozwój regionu. Zapytał, czy prowadzone są rozmowy w sprawie 
przystąpienia powiatu do spółki, aby nie zostać odsuniętym od tego projektu. 

Ireneusz Plechan poinformował o prowadzonych rozmowach z Urzędem 
Marszałkowskim w sprawie przystąpienia Powiatu do spółki zarządzającej Portem 
Lotniczym w Babimoście. Zaznaczył, że aby przystąpić do współpracy trzeba wnieść 

 



wkład. Ile jeszcze nie wiadomo na razie nie są zaplanowane te środki w budżecie. 
Zaznaczył , że Rada będzie informowana na bieżąco. Potwierdził, że wkład własny w 
kwocie 5.000,00 zł to mała kwota, ale w tym przypadku nie chodzi o dofinansowanie 
ale o uzyskanie większej ilości punktów w momencie starania się o środki z budżetu 
państwa do tzw. schetynówki. Podziękował radnym za przyjęcie budżetu na 2012 rok 
jednocześnie prosząc o wsparcie i pomoc przy jego realizacji. Życzył zdrowia i 
pomyślności w Nowym Roku.  

Przewodniczący Rady Edwin Łazicki składając życzenia noworoczne, poprosił 
Radnych o szczegółowe czytanie budżetu. Zaznaczył , że dyskusja nad jego zmianami 
w ciągu roku przyniesie korzyści w podejmowaniu trudnych decyzji. Wyraził swoją 
nadzieję, aby przyszłoroczny budżet jak i na dalsze lata był bardziej optymistyczny 
dla powiatu. Podziękował Bożenie Długosz za kilkuletnią współpracę, za opiekę 
prawną nad powiatem. 
 
Ad 14. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o 1330 zamknął 
obrady XIV sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego.  
 
 
 
 

Protokołowała                Przewodniczący 
Rady Powiatu Zielonogórskiego 

   Urszula Skorupa-Wąsik 
Edwin Łazicki 

 


